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NIZOZEMSKO: Nedávno jste si zde mohli přečíst o vyprávění britských pilotů na toto téma,
nyní pro změnu přináším zkušenosti jejich holandských kolegů. Ti také vypovídají o tzv.
„chemtrails,“ což jsou vlastně stopy za letadly, které za letu provádí různé geoinženýrské
zásahy.

Zhruba v polovině devadesátých let začaly stopy letadel měnit tvar a dobu trvání. To řekl letecký
inženýr Coen Vermeeren v rozhovoru pro Indepen.

Stopy se prodloužily a rozšířily a nerozpouštěly se. Udržely se celé hodiny. Nakonec podle
Vermeerena pokryly celou oblohu. „To je fyzikálně a chemicky nevysvětlitelné.“

Navrhl prozkoumat tyto stopy výzkumným letadlem z TU Delft, jeho bývalého zaměstnavatele. Dva
profesoři byli zpočátku nadšeni, ale nakonec se jim do toho nechtělo. V jednu chvíli TU Delft
Vermeerena pozastavila.

Patenty hovoří velmi jasně a jsou zde informátoři: piloti, lidé, kteří pracovali v armádě, ale také v
FBI, řekl Vermeeren.

Setkal se s několika piloty, kteří o tom otevřeně promluvili, ale nikdy to neudělají veřejně, protože
riskují vyhazov. Nechybí ani holandští piloti.

Bývalý pilot KLM Willem Felderhof řekl v pořadu The Richie Allen Show, že chemtrails jsou skutečné
a že existují programy, při kterých letadla rozprašují chemikálie do vzduchu.

Kolegové Felderhofa tento jev studovali a údajně došli k podobným závěrům. „Jsem šokován, můj
svět se zhroutil,“ řekl údajně jeden z nich.

Podle Felderhofa má skutečnost, že existence tohoto programu je ignorována, psychologické příčiny.

„Není to tak, že by to lidé nevěděli, ale je to spíše o tom, že to lidé nechtějí vědět,“ řekl dříve během
diskuse u kulatého stolu o geoinženýrství.

„Geoinženýrství je tváří v tvář tyranii globálního oteplování tak důležité, že se v dohledné době
nezastaví. Globální oteplování nás jako společný nepřítel povede k jednomu světovému systému,“
řekl Felderhof, který studoval meteorologii.

„Žijeme zde v systému, v matrici kontroly, která je zaměřena na fyzično, na materiálno. Je to
satanský, luciferský systém. Ten systém musí selhat,“ zdůraznil bývalý pilot.

Felderhof poukázal na to, že stále více lidí si uvědomuje geoinženýrství, ale že chybí vědecký
výzkum. Podle něj je to proto, že si na něm lidé netroufnou spálit prsty. „Lidé jsou poháněni
strachem,“ řekl.

Níže je video s výše uvedeným vyprávěním pilota, které je však dostupné pouze v holandštině:
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https://www.ninefornews.nl/piloten-verdiepen-zich-in-vliegtuigsporen-en-schrikken-zich-rot-ik-ben-geschokt-mijn-wereld-is-ingestort/

